
BR-03.0012.1.13.54.2022 

Protokół nr 54/2022 

Z posiedzenia Komisji Sportu i Kultury Fizycznej 
Rady Miasta Krakowa  

w dniu 23 marca 2022 roku (czwartek) – godz.17.00 

w trybie stacjonarnym w obiekcie RKS „Garbarnia” 
ul. Rydlówka 23 

 

W posiedzeniu, któremu przewodniczył Stanisław Moryc – Przewodniczący Komisji 
Sportu i Kultury Fizycznej Rady Miasta Krakowa, udział wzięli Członkowie Komisji wg 
listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 do protokołu oraz zaproszeni Goście.  
Wszyscy Członkowie Komisji otrzymali drogą elektroniczną stosowne zawiadomienie. 

 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 
 

1.Uzgodnienie porządku obrad. 

2.Zapoznanie się z nowymi propozycjami dotyczącymi funkcjonowania klubu RKS „ Garbarnia”. 

Zaproszeni Goście: 

Pełnomocnik Prezydenta Miasta Krakowa ds. Rozwoju Kultury Fizycznej – Janusz Kozioł. 

Dyrektor Zarządu Infrastruktury Sportowej – Krzysztof Kowal. 

3. Sprawy bieżące. 

4.Oświadczenia i komunikaty. 

5.Zamknięcie posiedzenia.                                                                                                                                                                                                                     

 

Ad.1. 

Uzgodnienie porządku obrad. 

Komisja przyjęła porządek posiedzenia głosując : 11 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 

Ad 2. 

Zapoznanie się z nowymi propozycjami dotyczącymi funkcjonowania klubu RKS „ Garbarnia” 

W posiedzeniu Komisji wzięli udział: Prezes RKS „Garbarnia” Grzegorz Bartosz, członkowie 
zarządu: Szczepan Buryło, Krzysztof Szopa, Stanisław Śliwa, Katarzyna Wojda - Dyrektor RKS 
„Garbarnia”, Szymon Toboła, Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XIII Podgórze, Janusz 
Kozioł – Pełnomocnik Prezydenta Miasta Krakowa oraz Beata Kudrys, która reprezentowała 
Zarząd Infrastruktury Sportowej. 
Podczas wizji lokalnej radni oraz zaproszeni goście mieli możliwość zapoznania się ze stanem 
faktycznym działek oraz ich rozlokowaniem. 
Prezes RKS „Garbarnia” Grzegorz Bartosz mówił m.in. o: rozbudowie budynków poprzez 
budowę trybuny północnej, podgrzewanej murawy oraz przekazaniu części terenów pod 
budowę ścieżki pieszo-rowerowej. Mowa była również o budowie dwóch ogólnodostępnych 



orlików oraz parków kieszonkowych. Zostały również wskazane przyszłe rozwiązania 
ekologiczne możliwe do zastosowania na terenie klubu, takie jak fotowoltaika czy retencja wody. 

Władze klubu  chcą też inwestować w młodzież poprzez tzw. „brązowe” przedszkole, które 
miałoby mieścić się w nowej części budynku i zajmować się edukacją sportową najmłodszych. 
 

Ad.4. Sprawy bieżące. 

Brak spraw bieżących. 

Ad.5.Oświadczenia i komunikaty. 

Brak oświadczeń i komunikatów. 

 

6.Zamknięcie posiedzenia.   
Wobec wyczerpania się porządku posiedzenia – Przewodniczący Komisji Stanisław 
Moryc zamknął posiedzenie o godz.19.00. 

 
 
 
 
 
         Przewodniczący Komisji 
         
 
             /-/Stanisław Moryc 

 
 
 
 
Protokołował:  Paweł Drożniak 


